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NAMENS:
KHN Afdeling Meierijstad

08 januari 2021

AAN:
College van Burgemeester & Wethouders gemeente Meierijstad
Stadhuisplein 1
5461 KN VEGHEL

Onderwerp: Actie vanuit vele KHN-afdelingen

Geacht College van B&W,

U hebt enige tijd geleden een brief van ons ontvangen waarin wij als horeca aankondigden op 
17 januari open te gaan. In deze brief hebben wij u nadere toelichting gegeven over deze actie 
vanuit een groot aantal afdelingen van KHN. Inmiddels zijn we enige weken verder en zien we 
sindsdien twee belangrijke ontwikkelingen: Op de eerste plaats de verscherpte lockdown, 
met ook sluiting van alle niet-essentiële winkels. Op de tweede plaats de nog steeds 
oplopende aantallen patiënten in de ziekenhuizen. Wij zijn natuurlijk niet blind voor de 
werkelijkheid en hebben besloten om ons statement aan te passen.

Vanuit de gedachte waarmee premier Rutte zijn toespraak op 15 december afsloot, “We 
komen hier doorheen, met elkaar en voor elkaar”, zetten wij dit solidariteitsbeginsel om in 
“WINKELS OPEN = HORECA OPEN”.

Aan u als lokale bestuurder vragen wij met klem om dit statement uit te dragen richting de 
veiligheidsregio en richting de landelijke overheid. Er zitten naast de solidariteitsgedachte 
namelijk ook een aantal praktische voordelen aan deze strategie. Allereerst heeft u als lokale 
bestuurder mede de taak de lokale economie overeind te houden. De horecaondernemers 
hebben een wezenlijk aandeel in de MKB-bedrijven binnen uw gemeente en zijn essentieel 
voor een gezonde economische toekomst, met behoud van heel veel banen als gevolg. 
Tevens is in de zomer gebleken dat juist de mix van aanbod van zowel retail als horeca een 
sterke combinatie is. Tijdens de horecasluiting zijn ook de retail omzetten fors lager. 
Tenslotte - misschien wel het belangrijkste argument - de horeca is onderdeel van de 
oplossing en kan bijdragen aan spreiding van bezoekers in een binnenstad of winkelcentrum. 
Door goed crowdmangement kan drukte vermeden worden en zijn “te drukke winkelstraten” 
te voorkomen. 

Voor ons als ondernemers wordt de financiële nood alsmaar hoger en hoger. De keuze tussen 
‘maar gewoon opengaan’ of failliet gaan wordt steeds urgenter. Wij voelen ons door Den 
Haag nog steeds behandeld als slechts “een knop om aan te draaien”, terwijl onze 
maatschappelijke en economische functie wezenlijk is, zowel in steden als in dorpen.

Zolang de problemen in de zorg voortduren, zullen wij pas op de plaats moeten maken, dat is 
duidelijk. Maar zodra er versoepelingen van de maatregelen in het verschiet liggen, willen wij 
als horecaondernemers onderdeel van de oplossing zijn. Wij roepen u op om deze gedachte 
mee uit te dragen richting onze landelijke overheid. Wij kunnen u aantonen dat van alle 
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branches de horeca-protocollen de zwaarste eisen hebben, waardoor “winkels open = horeca 
open” eigenlijk niets meer dan logisch is.

Uiteraard ben ik te allen tijde beschikbaar voor een persoonlijke toelichting.

Hopende u hiermee voorlopig voldoende geïnformeerd te hebben verblijf ik met vriendelijke 
groet,

Hoogachtend,
KHN Meierijstad 


